
 

 

SPØRGSMÅL NR.  S 453 

§ 20-SPØRGSMÅL TIL MUNDTLIG BESVARELSE 

DEN 10.  DECEMBER 2014 

Til: Ministeren for by, bolig og landdistrikter  

Dato: 5. december 2014 

Stillet af: 

Medspørger: 

Louise Schack Elholm (V) 

Fatma Øktem (V) 

Mener ministeren, at det for så vidt angår udarbejdelsen af ghettolisten er 

hensigtsmæssigt, at kriteriet om kriminalitet er blevet ændret fra et 4-årigt til 

2-årigt gennemsnit, så ghettolisten er blevet mere følsom for den slags små 

udsving, som omtalt i artiklen »Derfor blev Løget pillet af ghettolisten« fra 

Vejle Amts Folkeblad? 

(Spm. nr. S 453). 

Begrundelse 

Der henvises til artiklen »Derfor blev Løget pillet af ghettolisten« på Vejle 

Amts Folkeblads hjemmeside. Ifølge artiklen er boligområdet Løget røget af 

ghettolisten, fordi to lejere, der er dømt for kriminalitet, er flyttet fra området. 

 

 

På Folketingets formands vegne 

Lovsekretariatet  

Den 5. december 2014 

 

Lovsekretariatet 
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